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خبـر مدیرکل راه و شهرسازی فارس اعلام کرد؛

بازگشت۳۹۱هزارمترزمیندرفارسبهبیتالمال
مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس اعلام کرد که طی یک ماه شهریور 
با همت یگان حفاظت این اداره کل، ۳۹۱ هزار مترمربع از اراضی ملی به 

بیت المال بازگردانده شد.
به گزارش ایسنا، محمودرضا طالبان افزود: یگان حفاظت اداره کل راه و 
شهرسازی فارس در شهریورماه با رفع تصرف فوری ۲۶۹ هزار متر زمین 
و با اجرای ۴ حکم قضایی ۱۲۲ هزار متر مربع، بالغ بر ۳۹۱ هزار مترمربع 

از اراضی ملی را به بیت المال بازگردانده است.

طالبان خاطرنشان کرد که براساس اعلام کارشناسان، ارزش املاک رفع 
تصرف شده در شهریور امسال، ۳۲۴۴ میلیارد ریال برآورد شده است.

او افزود: مردم در پیشگیری از تصرف و حفاظت از اراضی ملی و دولتی 
و اموال بیت المال نقش مهمی دارند.

در  دخالت  و  تعرض  تصرف،  موارد  می توانند  شهروندان  گفت:  طالبان 
اراضی دولتی و ملی را ضمن تماس با شماره تلفن گویای ۱۶۵۶ به یگان 

حفاظت از اراضی گزارش دهند.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شورای شهر شیراز 
از تشکیل کارگروه ویژه برای رفع موانع انتقال صنوف مزاحم شهری 
به سایت های کارگاهی و خدماتی با محوریت شهرداری شیراز خبر 

داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
شیراز  مسعود زارعی در جریان دیدار رئیس کمیسیون سلامت، محیط 
اتاق  رئیس  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  و خدمات شهری  زیست 
اصناف مرکز استان فارس درخصوص ایجاد بستر مناسب در راستای 

انتقال مشاغل آلاینده به خارج از شهر بحث و گفت و گو شد.
شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس   
اسلامی شهر شیراز همچنین در این دیدار بر ایجاد تعامل و همکاری با 
اتاق اصناف در جهت انتفاع بیشتر برای شهر و شهروندان تأکید کرد.
 زارعی عضو ناظر شورا در کمیسیون بند ۲۰ در این خصوص گفت: 
بر اساس مصوبه هیئت وزیران ۲۵ شغل در رده مشاغل مزاحم شهری 
شهرداری ها  قانون   ۵۵ ماده   ۲۰ بند  کمیسیون  اساس  بر  و  می باشند 
به  رسیدگی  منظور  به  و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  در  که 
وضعیت مشاغل مزاحم شهری تشکیل می شود، مسائل و موارد حقوقی 
انتقال مشاغل مزاحم شهری توسط اعضا کمیسیون مورد بررسی قرار 

می گیرد.
شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
موانع  رفع  برای  ویژه  کارگروه  اینکه  بیان  با  شیراز  شهر  اسلامی 
خدماتی  و  کارگاهی  سایت های  به  شهری  مزاحم  صنوف  انتقال 
انتقال  برای  گفت:  می شود،  تشکیل  شیراز  شهرداری  محوریت  با 

برای  می بایست  که  دارد  وجود  جدی  عزم  شهری  مزاحم  مشاغل 
همکاری و هماهنگی بیشتر همه دستگاه های متولی و خدمات رسان، 
مزاحم  مشاغل  انتقال  موانع  رفع  تخصصی  کارگروه  در  موضوعات 
زمینه همکاری  می تواند  این کارگروه  نظرات کارشناسی  و  بررسی 
برای  شیراز  شهرداری  و   ۲۰ بند  کمیسیون  با  را  دستگاه ها  تمامی 
فراهم  امور  تسهیل  و  شهری  مزاحم  مشاغل  و  صنوف   ساماندهی 

نماید.
 رئیس اتاق اصناف مرکز استان در این نشست ضمن تقدیر و تشکر 
کلانشهر  ششم  اسلامی  شورای  مشترک  اهداف  با  حمایتی  نگاه  از 
انتقال مشاغل  راستای  مناسب در  بستر  ایجاد  شیراز و شهرداری در 
این  اظهار داشت: گام های محکمی توسط  از شهر  به خارج  آلاینده 
اتاق و اتحادیه های صنفی هدف برای احداث شهرک صنفی و انتقال 
مشاغل آلاینده در شیراز برداشته شده است اما عزم و اراده اصناف در 

تحقق این مهم به تنهایی کافی نیست. 
علیرضا رعنایی با انتقاد از برخی موانع و عدم همکاری و بروکراسی 
اداری گذشته در این مورد گفت: قطعاً مانع تراشی باعث بی رغبتی 
و  صنفی  شهرک های  احداث  برای  خصوصی  بخش  سرمایه گذاران 

انتقال مشاغل آلاینده به خارج از شهر شیراز می شود. 
اجرای  جهت  کامل  آمادگی  اعلام  با  فارس  اصناف  اتاق  رئیس 
آئین نامه هیئت وزیران جهت انتقال مشاغل آلاینده به خارج از شهرها 
امروز  نگاه حمایتی  از  قانون شهرداری ها  ماده ۵۵  بند ۲۰  اجرای  و 
مسئولان از جمله شورای اسلامی شهر و شهرداری شیراز در اجرای 

قانون با در نظر داشتن قانون صنفی تشکر کرد.

با محوریت شهرداری شیراز صورت گرفت؛ 

رئیس جهاد کشاورزی فارس:

درتولیدوتوزیعمرغدرایناستان
هیچمشکلیوجودندارد

مدیرکل پست فارس:

مدیرکل پست استان فارس  گفت: به دنبال توسعه زیرساخت های 
پستی هستیم و دولت  در سطح کلان اعتبارات لازم را با همکاری 

بخش خصوصی پیش بینی کند. 
مناسبت روز  به  مهدی آزادی  سرویس خبری /خدیجه غضنفری: 
جهانی پست در جمع خبرنگاران گفت:  بیش از ۱۸ میلیون ترافیک 
کاری طی یکسال گذشته در پست فارس انجام شده است که این 
میزان ترافیک، هزینه زیادی را از دوش شهر و شهروندان و ناوگان 

حمل و نقل برداشته است.
مدیرکل پست استان فارس ادامه داد: طی یکسال گذشته ۹ میلیون و 
۳۰۰ هزار مرسوله به شبکه پستی فارس وارد و قریب به ۸ میلیون و 

۸۰۰ هزار مرسوله از استان صادر شده است.
مدیرکل پست فارس با بیان اینکه سرانه مرسولات پستی در کشور 
مطلوب نیست، گفت: در چین سرانه مرسوله پستی ۱۸۰۰  است و 

این در حالی که  در ایران کمتر از ۱۰ مرسوله است.
پستی شاهد  افزایش سرانه مرسولات  با  اضافه کرد:  درباره  آزادی 
ارائه خدمات خواهیم  توسعه کسب و کارها و کاهش زیاد هزینه 

بود.
دیدگاه  و  تفکر  کرد:  خاطرنشان  فارس  استان  پست   مدیرکل 
شبکه پستی در دولت جدید به سمت همکاری بیشتر با بخش های 

خصوصی است. 
وی عنوان کرد: در برنامه های کوتاه، بلند و میان مدت شبکه ملی 

پست از نگاه رقابتی به بخش خصوصی عبور کرده است. 
او ادامه داد: در راستای توسعه دولت الکترونیک با محوریت سازمان 
مدیریت، خدمات الکترونیکی از طریق سیستم رایانه ای و گوشی های 

همراه در دستور کار قرار گرفت.
وی با اشاره به شیوع کرونا و استقبال خرید از فروشگاه های اینترنتی 

گفت: طی دو سال گذشته  ۸۴۳ فروشگاه اینترنتی راه اندازی شده  
است. 

 وی با بیان اینکه در دوران کرونا بسیاری از شهروندان از خریدهای 
توسعه  دنبال  به  باره  همین  در  گفت:  کردند،  استقبال  اینترنتی 
زیرساخت های پستی هستیم و دولت باید در سطح کلان اعتبارات 

لازم را با همکاری بخش خصوصی پیش بینی کند..
آزادی خاطرنشان کرد: اکنون با خوانش بارکد، مرسولات دسته بندی 

و به مقاصد مورد نظر ارسال می شوند. 
وی، افزود: دقت، سرعت، سلامت و کاهش هزینه ها در یک حلقه 

پستی انجام می شود.
باید  توسعه ای  هر  مسیر  در  اینکه  بیان  با  فارس  پست  مدیرکل 
شاخص ها، رشد متوازنی داشته باشند، افزود: با شیوع کرونا بسیاری 

از رویکردهای ما را در خدمت رسانی تغییر داد.
آزادی با اشاره به اختلال در اینترنت گفت: خریدهای اینترنتی افت 
چشمگیری نداشته است اگرچه برخی کاربران محدود شدن دسترسی 

را مطرح می کنند.

مدیرعامل آبفا استان فارس خبر داد؛ 

مدیرعامل آبفا استان فارس از گشایش تصفیه خانه فاضلاب آباده در 
آینده نزدیک خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت آبفا استان 
فارس،  علی جان صادق پور مدیر عامل شرکت آبفا استان فارس 
که همراه با استاندار فارس به شهرستان آباده سفر کرده بود، گفت: 
امیدوارم با تأمین به موقع اعتبارات مورد نیاز، تصفیه خانه فاضلاب 

شهر آباده در آینده نزدیک بهره برداری برسد.
 مدیر عامل این شرکت  در بازدید استاندار و  رحیم زارع نماینده 
مجلس  در  سرچهان  و  خرمبید  بوانات،  آباده،  شهرستان های  مردم 
شورای اسلامی از مراحل پایانی احداث تصفیه خانه فاضلاب و اجرای 
بخشی از تأسیسات فاضلاب شهر آباده، ضمن ارائه گزارشی جامع 
از مراحل مختلف اجرای طرح فاضلاب شهر آباده، اظهار امیدواری 
با همکاری مسئولین ذی ربط و در اختیار قرار گرفتن به  نمود تا 
موقع اعتبارات مورد نیاز، این طرح بزرگ زیست محیطی در آینده 
منتفع  مزایای آن  از  آباده  برسد و مردم شهر  بهره برداری  نزدیک 

شوند.
همین گزارش می افزاید:  ایمانیه در جریان این بازدید بهره برداری 
از این پروژه را بسیار لازم دانست و بر همکاری همه جانبه سایر 
ادارات و دستگاه ها به منظور رفع موانع موجود در مسیر گشایش این 

طرح بزرگ زیست محیطی تأکید کرد.
 وی در همین راستا دستورات لازم جهت جذب اعتبارات مورد نیاز 

را صادر نمود.
 مدیر عامل شرکت آبفا فارس  با تشریح مسائل و مشکلات حوزه 
خواستار  آباده،  شهرستان  روستاهای  و  شهرها  در  فاضلاب  و  آب 
سرانجام  به  و  تکمیل  در  محلی  مسئولین  ویژه  اهتمام  و  همکاری 
رساندن طرح های در دست اقدام آب و فاضلاب در این شهرستان 
شد. وی با ابراز خرسندی از اجرای کامل شبکه جمع آوری و دفع 
اجرایی  عملیات  فیزیکی  پیشرفت  آباده،  شهر  فاضلاب  بهداشتی 
تصفیه خانه فاضلاب این شهر را نیز مثبت ارزیابی نمود و تکمیل و 
بهره برداری از این طرح زیست محیطی را از مطالبات مردم در بخش 

فاضلاب عنوان کرد.
وی با تأکید بر این نکته که امروزه باید سیاست هایمان در حوزه 
آبرسانی را بر اساس رویکرد وزارت نیرو مبنی بر اصل سازگاری با 
کم آبی برنامه ریزی و به مرحله اجرا بگذاریم، اظهار داشت: شرکت 
آبفا استان فارس فعالیت های گسترده ای را در بخش تأمین و توزیع 
آب شرب شهری و روستایی در استان به مرحله اجرا گذاشته و یا 
بهره برداری رسانده است. اما پرواضح است که در شرایط حاکم بر 
با مشکلات  منابع آب استان، جستجو برای یافتن منابع آب جدید 

جدی مواجه است. 
رئیس هیئت مدیره و مدیر عامل شرکت آبفا فارس با اشاره به اینکه 
طی سالهای پیش از این در شهرستان آباده اقدامات مهمی در حوزه 
آب و فاضلاب انجام گرفته است، گفت: از مهمترین طرح های این 
شهرستان که در رده طرح های ملی قرار می گیرد، طرح تصفیه خانه 
فاضلاب شهر آباده است که امیدوارم با تأکیدات استاندار  استان و 
همکاری نماینده پرتلاش مردم در مجلس شورای اسلامی و فرماندار 
شهرستان، اعتبارات مورد نیاز تأمین شود و عملیات احداث این طرح 

تسریع یابد و در آینده ای نزدیک به ثمر بنشیند.

به مناسبت هفته نیروی انتظامی انجام شد؛

تجلیلمدیریتشهریشیرازازفرماندهی
انتظامیومدافعاننظموامنیتفارس

مدیرکل آموزش و پرورش فارس تأکید کرد؛

در نخستین روز کاری شهردار شیراز صورت گرفت؛

ادایاحتراموتجدیدمیثاقمدیریتشهری
شیرازباحضرتشاهچراغ)ع(

وآرمانهایشهدا


